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1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

2. Godkendelse af tidligere referater 

Der har været forsinkelser på at få lagt nogle af referaterne op på DAF hjemmesiden, da der var 

flere punkter, hvor relevante interessenter skulle informeres først. Søren og Simone gør 

referaterne færdige, så de kan lægges op. De områder, der endnu ikke kan offentliggøres, bliver 

udskudt til, at der er endelig afklaring. 

3. Evaluering og fremtidig arbejdsform 

Der var en god og konstruktiv dialog omkring bestyrelsens arbejde det seneste år, hvad der var gået 

godt og, hvad der kan forbedres. 

4. Ansættelse af ny direktør – SF 

Det rundsendte forslag til jobopslag blev godkendt til opslag snarrest muligt. Planen er lagt sådan, 

at det kan være muligt at have en kandidat inden udgangen af oktober til start 1. december 2023. 

5. Forberedelse af årsmødet den 7.-8. oktober 2023 

(Mikkel Larsen og Inger Marie Godvin deltog ved behandling af dette punkt). 

 

Programmet Lørdag: 

Fælles indledende oplæg med fokus på fremtidens idræt for børn og unge. 

Herefter sessioner af ca. 45 min. med oplæg og debat. Afholdes i 3 slots, 2 sideløbende emner. 

Emner: VM 2026, best practice (Royal Run), Paris 2024, Masters Komité, økonomi og We Are 

Denmark, Skole OL/rekruttering, vinterturnering/fastholdelse, stævner (koordinering, kalender). 
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Ungdlederakademiet har separat program, men deltager hvor relevant. 

 

Man gennemgik emner i forhold til indhold og oplægsholdere. ML udarbejder udkast til program og 

fremsender til Simone, Jesper og Karina (styregruppe for årsmødet). 

Lørdag aften: ML fremsender oplæg i forhold til hædersbevisninger (med IMG). 

Programmet Søndag: 

Gennemgang af dagsorden og ansvarlige. Forslag sendes til lovudvalget til kommentarer og til 

bestyrelsen til orientering (ML/IMG). JF spurgte til kommissorium for ultra/trail. Dette skal ikke 

godkendes af årsmødet, men JF er tovholder i forhold til bestyrelsen. 

ML fremlagde status for regnskab 2023 samt første udkast til budget 2024. SF, SS og ML sørger for 

at det endelige materiale ligger klar. 

IMG følger op med SF i forhold til valgoversigt. 
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